

MEDIA RELEASE

For Immediate Release
Thursday, June 10, 2021

Local schools to celebrate their graduates and end of year

North Bay, ON –

In consultation with the North Bay Parry Sound District Health Unit, the four local school boards – Conseil scolaire catholique Franco-Nord, Conseil scolaire public du Nord-Est de l'Ontario, Nipissing-Parry Sound Catholic District School Board and Near North District School Board – are confirming that school administrators will move ahead with virtual ceremonies with the opportunity of a drive-by component in order to provide graduates and a few immediate family members a safe yet unique celebration. Elementary school administrators are invited to offer virtual ceremonies to their graduating students with the possibility of a drive-by element if it is feasible and safe.

All scheduled drive-up components will be done with all safety precautions in place and in alignment with the approach outlined in the recently released *Guide to End of School Year Celebrations* by the Province of Ontario.

Principals will be communicating the final details of their ceremonies with families as it will be left to their discretion to organize the most secure event. Any year-end ceremony that involves physically attending a location will be held with the support and recommendations of the Health Unit, whose oversight will address requirements such as COVID pre-screening and masking. We would also like to provide a reminder that gathering before or after any in-person year end celebration is not permitted by the provincial COVID-19 measures.

Parents are invited to contact their school administrator should they have any questions related to their specific school's plan.

-30-

For more information, please contact:

Jaqueline Levesque, Communications & marketing agent, Conseil scolaire catholique Franco-Nord, levesquj@franco-nord.ca

Guylaine Scherer, Communications Officer, Conseil scolaire public du Nord-Est de l'Ontario, guylaine.scherer@cspne.ca

Victoria Johnson, Executive Assistant to the Director of Education, Nipissing-Parry Sound Catholic District School Board, johnsonv@npsc.ca

Deb Bartlett, Communications Officer, Near North District School Board, Deb.Bartlett@nearnorthschools.ca



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate
Jeudi, 10 juin 2021

Les écoles de la région célébreront les élèves diplômés et la fin de l'année scolaire

North Bay, ON –

En consultation avec le Bureau de santé du district de North Bay-Parry Sound, les quatre conseils scolaires de la région (Conseil scolaire catholique Franco-Nord, Conseil scolaire public du Nord-Est de l'Ontario, Nipissing-Parry Sound Catholic District School Board et Near North District School Board) confirment que les administrations scolaires iront de l'avant avec des cérémonies virtuelles avec la possibilité d'inclure une composante de défilé en voiture afin d'offrir aux élèves diplômés et à quelques membres de leur famille immédiate une célébration sécuritaire et unique. Les directions d'écoles élémentaires sont invitées à offrir des cérémonies virtuelles à leurs finissants avec la possibilité d'un défilé de voitures si cela est faisable et sécuritaire.

Les défilés en voiture se dérouleront en assurant la mise en place des mesures de sécurité, conformément à l'approche décrite dans le *Guide des célébrations de fin d'année scolaire* récemment publié par la province de l'Ontario, et avec le soutien et les recommandations du Bureau de santé.

Les directions d'école communiqueront les derniers détails de leurs cérémonies aux familles, car il sera laissé à leur discrétion d'organiser l'événement le plus sécuritaire. Toute cérémonie de fin d'année qui implique une présence physique se tiendra avec le soutien et les recommandations du Bureau de santé, dont la supervision permettra d'assurer le respect des exigences sanitaires telles que l'auto-dépistage et le port du masque. Nous aimerions également vous rappeler que les rassemblements avant ou après toute célébration de fin d'année en présentiel n'est pas autorisé par les restrictions provinciales sur la COVID-19.

Les parents sont invités à contacter l'administration scolaire s'ils ont des questions concernant le plan spécifique de leur école.

-30-

For more information, please contact:

Jaqueline Levesque, Agente des communications et du marketing, Conseil scolaire catholique Franco-Nord, levesquj@franco-nord.ca

Guylaine Scherer, Agente des communications, Conseil scolaire public du Nord-Est de l'Ontario, guylaine.scherer@cspne.ca

Victoria Johnson, Executive Assistant to the Director of Education, Nipissing-Parry Sound Catholic District School Board, johnsonv@npsc.ca

Deb Bartlett, Communications Officer, Near North District School Board, Deb.Bartlett@nearnorthschools.ca

